
Van: Vendrik, S.  

Verzonden: donderdag 6 december 2018 16:14 

Aan: Commissie BiZa 
CC: Eijs van J. 

Onderwerp: Verzoek emailprocedure stand van zaken rondom verbouwing Binnenhof 

 
Geachte griffie, 

 
Ik mail u met een verzoek dat betrekking heeft op het algemeen overleg Rijksvastgoed dat voor 
aankomende week op 12 december gepland staat. Afgelopen juni werd de motie Van Eijs en Van der 
Graaf (34293-47) aangenomen waarin de regering wordt verzocht om “specifiek voor het Binnenhof 
vóor medio september 2018 aan te geven wat de meerkosten en opbrengsten zijn van mogelijke 
verduurzamingsmaatregelen en zich maximaal in te spannen om het Binnenhof te verduurzamen.” 
Daarom het verzoek om door middel van een e-mailprocedure steun te vragen voor het verzoek om 
een stand van zaken rondom de verbouwing van het Binnenhof te ontvangen voor het algemeen 
overleg Rijksvastgoed en deze toe te voegen aan de agenda. 
 

Vriendelijke groet, 

Stijn Vendrik 

Stagiair Beleidsmedewerker 

 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Postbus 20018, 2500 EA  

 


